

Contents

Economic Sciences

Fedosimov B.A. The Main Directions of the Development of New Approaches to the Functioning of the Tax System of the Russian Federation in the Digital Economy	5
Ismailov A.A. Employment of the Population and Problems of Labor Market Development.....	9
Linnikov A.S. Russian Human Capital in the Context of National Economic Competitiveness.....	13
Voronkova O.V., Semenova Yu.E. Economic Security in the Context of Import Substitution and the Presence of Foreign Companies in the Russian Market.....	20

Information Sciences

Ponamorenv I.V. Priority Issues of Information Security.....	25
---	----

Содержание

Экономические науки

Федосимов Б.А. Основные направления разработки новых подходов к функционированию налоговой системы РФ в условиях цифровой экономики.....	5
Исмаилов А.А. Занятость населения и проблемы развития рынка труда.....	9
Линников А.С. Российский человеческий капитал в контексте конкурентоспособности национальной экономики	13
Воронкова О.В., Семенова Ю.Е. Экономическая безопасность в условиях импортозамещения и присутствия иностранных компаний на рынке России	20

Информационные технологии

Понамореv И.В. Приоритетные вопросы безопасности информации.....	25
---	----